

朝陽科技大學 099學年度第1學期教學大綱
Technical English 科技英文

當期課號	2582	Course Number	2582
授課教師	黃永發	Instructor	HUANG,YUNG FA
中文課名	科技英文	Course Name	Technical English
開課單位	資訊與通訊系(四日)三A	Department	
修習別	必修	Required/Elective	Required
學分數	2	Credits	2
課程目標	"本課程之目標在於1.使學生建立常用的科技用語、片語、句型及文法的知識。(知識) 2.有效地增進學生閱讀科技類英文文獻之方法與能力。(技能) 3.使學生具備閱讀科技英文文獻的基本修養。(態度) 4.本課程將協助學生能在廣泛的科學或工程領域文獻中，快速地閱讀、瞭解、並擷取重要科技資訊。(其他)"	Objectives	"The goal of this course is 1.the building the knowledge of commonly used technical vocabulary, phrase, sentence, and grammar, 2.the improvement of students' ability to read technical English literature, 3.the improvement of students' attitude to read and understand technical English literature, and 4.the ability of students to quickly read, understand, and extract important information from materials in a wide range of science and engineering areas. "
教材	some reading books, papers and self-designed materials. Textbook: 1.科技英文(導讀)，李開偉著，全華書局	Teaching Materials	some reading books, papers and self-designed materials. Textbook: 1.科技英文(導讀)，李開偉著，全華書局
成績評量方式	Homework: 20%, Midterm: 20%, Final: 30%, Quiz: 20%, Attendance: 10%	Grading	Homework: 20%, Midterm: 20%, Final: 30%, Quiz: 20%, Attendance: 10%
教師網頁	http://www.cyut.edu.tw/~yfahuang		
教學內容	本課程主要教授科技英文之閱讀技巧，訓練科技文章之正確閱讀與理解。	Syllabus	The course will instruct students with a technical English reading skill. The main training is to train students' comprehensive ability on technical materials.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。